Filed with the Registrar of Regulations Déposé auprès du registrateur des règlements

MAY 29 2020

Number (O. Reg.) Numéro (Règl. de l'Ont.)

238/20

[Bilingual]

CONFIDENTIAL Until made REG2020.0422.e 11-EC

ONTARIO REGULATION

made under the

EMERGENCY MANAGEMENT AND CIVIL PROTECTION ACT

Amending O. Reg. 82/20

(ORDER UNDER SUBSECTION 7.0.2 (4) - CLOSURE OF PLACES OF NON-ESSENTIAL BUSINESSES)

1. Section 0.1 of Schedule 1 to Ontario Regulation 82/20 is amended by adding the following subsection:

238/20

(8) The amendments made by Ontario Regulation (number of this amending regulation is to be inserted on filing) take effect at 12:01 a.m. on Sunday, May 31, 2020.

2. Paragraph 34.2 of Schedule 2 to the Regulation is amended by adding the following subparagraph:

i.1 Batting cages.

3. Schedule 2 to the Regulation is amended by adding the following paragraph:

Entertainment

49. Drive-in cinemas that were in existence as of May 29, 2020 and that are in compliance with section 10 of Schedule 3.

4. Section 7 of Schedule 3 to the Regulation is amended by adding the following subsection:

(2) Every person responsible for an outdoor batting cage described in subparagraph 34.2 i.1 of Schedule 2 shall ensure that players bring their own equipment to use the cage and shall not rent or loan any equipment to players.

5. Schedule 3 to the Regulation is amended by adding the following section:

Drive-in cinemas

10. Every person responsible for a drive-in cinema shall ensure the following:

- 1. Each person in attendance at the drive-in cinema, other than persons working at the drive-in cinema, must remain within a motor vehicle designed to be closed to the elements except,
 - i. where necessary to purchase admission to the drive-in cinema,
 - ii. where necessary to use a washroom, or
 - iii. as may otherwise be required for the purposes of health and safety.
- 2. A person must not be in a motor vehicle at the drive-in cinema that contains members of more than one household.
- 3. The driver of a motor vehicle at the drive-in cinema must ensure that it is positioned at least two metres away from other motor vehicles.
- 4. Every person working at the drive-in cinema must remain at least two metres apart from motor vehicles and from other persons, except for the purposes of facilitating the purchase of admission to the drive-in cinema.
- 5. Any washrooms that are open for use at the drive-in cinema must be cleaned and disinfected as frequently as is necessary to maintain a sanitary environment.
- 6. No food or beverages may be sold or provided to persons attending the drive-in cinema.
- 7. No materials may be exchanged between persons at the drive-in cinema, except,
 - i. materials exchanged between members of the same household,
 - ii. materials exchanged between persons who are working at the drive-in cinema, and
 - 111. such materials as are necessary to facilitate the purchase of admission to the drive-in cinema.

CONFIDENTIEL

jusqu'à la prise du décret

Reg2020.0422.f11.EDI 11-EC

RÈGLEMENT DE L'ONTARIO

pris en vertu de la

LOI SUR LA PROTECTION CIVILE ET LA GESTION DES SITUATIONS D'URGENCE

modifiant le Règl. de l'Ont. 82/20

(DÉCRET PRIS EN VERTU DU PARAGRAPHE 7.0.2 (4) - FERMETURE DES ÉTABLISSEMENTS DES ENTREPRISES NON ESSENTIELLES)

1. L'article 0.1 de l'annexe 1 du Règlement de l'Ontario 82/20 est modifié par adjonction du paragraphe suivant :

(8) Les modifications apportées par le Règlement de l'Ontario (**number of this amending** regulation is to be inserted on filing) prennent effet à 00 h 01 le dimanche 31 mai 2020.

2. La disposition 34.2 de l'annexe 2 du Règlement est modifiée par adjonction de la sous-disposition suivante :

i.1 Les cages des frappeurs.

3. L'annexe 2 du Règlement est modifiée par adjonction de la disposition suivante :

Divertissement

49. Les ciné-parcs qui existaient le 29 mai 2020 et qui sont conformes à l'article 10 de l'annexe 3.

4. L'article 7 de l'annexe 3 du Règlement est modifié par adjonction du paragraphe suivant :

(2) Toute personne responsable d'une cage des frappeurs en plein air visée à la sousdisposition 34.2 i.1 de l'annexe 2 doit veiller à ce que les joueurs apportent leur propre équipement pour utiliser la cage et ne doit pas leur louer ni leur prêter d'équipement.

5. L'annexe 3 du Règlement est modifiée par adjonction de l'article suivant :

Ciné-parcs

10. Toute personne responsable d'un ciné-parc veille à ce que les conditions suivantes soient respectées :

- 1. Chaque personne présente au ciné-parc, à l'exclusion des personnes qui y travaillent, doit rester dans un véhicule automobile dont l'habitacle est conçu pour être entièrement fermé sauf si, selon le cas :
 - i. elle a besoin d'acheter un billet d'admission au ciné-parc,
 - ii. elle a besoin d'utiliser les salles de toilette,
 - iii. cela peut être par ailleurs exigé à des fins de santé et de sécurité.
- 2. Une personne ne doit pas se trouver dans un véhicule automobile au ciné-parc qui contient les membres de plus d'un ménage.
- 3. Le conducteur d'un véhicule automobile au ciné-parc doit veiller à ce que le véhicule soit stationné à une distance physique d'au moins deux mètres des autres véhicules automobiles.
- 4. Toute personne qui travaille au ciné-parc doit se tenir à une distance physique d'au moins deux mètres des véhicules automobiles et des autres personnes, sauf pour faciliter l'achat du billet d'admission au ciné-parc.
- 5. Toutes les salles de toilette qui peuvent être utilisées au ciné-parc doivent être nettoyées et désinfectées aussi souvent que nécessaire pour maintenir un environnement hygiénique.
- 6. Aucun aliment ou boisson ne peut être vendu ou fourni aux personnes présentes au ciné-parc.
- 7. Aucun matériel ne peut être échangé entre des personnes au ciné-parc, à l'exception de ce qui suit :
 - i. le matériel que s'échangent les membres du même ménage,
 - ii. le matériel que s'échangent les personnes qui travaillent au ciné-parc,

iii. le matériel nécessaire pour faciliter l'achat du billet d'admission au ciné-parc.

Under the authority delegated by Order in Council 574/2020, and with the agreement of other ministers as required under that delegation,

En vertu du pouvoir délégué par le décret 574/2020, et avec l'accord d'autres ministres, tel qu'exigé dans le cadre de cette délégation,

Made by: Pris par :

Signature (in blue ink / à l'encre bleue)

Minister of Economic Development, Job Creation and Trade Title of Minister/titre du ou de la ministre

Date and time made: May 29, 2020; 3⁵⁰ pm



ала А